

Amazing™
Asia 缤纷亚洲

5D4N
香港/珠三角之旅+国际5星酒店
(深圳/东莞/中山/顺德/番禺/珠海)
HONGKONG/PEARL RIVER DELTA TOUR
+5 STAR INTERNATIONAL HOTEL
(SHENZHEN/DONGGUAN/ZHONGSHAN/SHUNDE/PANYU/ZHUHAI)

Tour Code: HKB-2



Hong Kong
香港



China
中国

CROWNE PLAZA
洲际酒店集团旗下
ZHUHAI CITY CENTER
珠海城市皇冠假日酒店

CROWNE PLAZA
洲际酒店集团旗下
HOTEL & SUITES
LANDMARK SHENZHEN
深圳富苑皇冠假日套房酒店

WESTIN
HOTELS & RESORTS



Songshan Lake Scenic Area
松山湖风景区



Fengjian Watertown Village
逢简水乡



Avenue of Stars
星光大道



Haitian Plank Road
滨海栈道

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Old Town Central
旧城中环



Xifang Courtyard Cultural and
Creative Industry Park
西坊大院文化创意园



Gankeng Hakka
甘坑客家小镇



精简行程

第一天 启程 ✈️ 香港 🚗 深圳 (机上用餐/晚)

- ☑️ 旧城中环
- ☑️ 金紫荆广场
- ☑️ 星光大道

第二天 深圳 🚗 东莞 🚗 中山 (早/午/晚)

- ☑️ 金啤坊
- ☑️ 甘坑客家小镇
- ☑️ 松山湖风景区

第三天 中山 🚗 顺德 🚗 番禺 🚗 中山 (早/午/晚)

- ☑️ 顺德清晖园
- ☑️ 顺峰大牌坊
- ☑️ 华盖路步行街
- ☑️ 逢简水乡 (未含游船)
- ☑️ 沙湾古镇
- ☑️ 西坊大院文化创意园
- ☑️ 米谷网红书店

第四天 中山 🚗 珠海 (早/午/晚)

- ☑️ 沙溪圣狮村
- ☑️ 滨海栈道
- ☑️ 城市阳台

第五天 珠海 🚗 香港 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

观光景点:

香港

- ◆ **旧城中环** - 多元精采的「旧城中环」, 仿佛是浓缩了的香港。小小的街区, 由香港最早建成的街道荷李活道贯穿其中, 是这座城市殖民管治历史的开端, 也是旅人认识香港的绝佳起点。
- ◆ **金紫荆广场** - “永远盛开的紫荆花”雕塑 - 曾立于香港会议展览中心新翼海旁的博览海滨花园内。
- ◆ **星光大道** - 是香港表扬电影界重要人士和杰出人物的所在, 最大特色就是媲美好莱坞星光大道留下杰出电影工作者的大名和手印, 镶嵌在纪念牌匾上。

珠海

- ◆ **滨海栈道** - 景观栈道位于凤凰湾与香炉湾交接处长375米、宽6米至13.35米, 呈东西走向在原有海天驿站栈道的基础上, 向海面延伸至洲仔岛方向, 打造出全新的亲海空间拓宽观景视野丰富景观层次, 充分体现珠海浪漫滨海特色。

东莞

- ◆ **松山湖风景区** - 这里是华为耗资100亿打造的欧洲小镇, 不用进内部, 在外围一样可以看到小镇美景。

番禺

- ◆ **西坊大院文化创意园** - 这是原来的国营农副产品加工厂改造而成的创意园, 有一些80、90年代的复古街景。整个园区感觉比较像是有网红元素的工作室街区。

中山

- ◆ **沙溪圣狮村** - 来到圣狮村必须要去打卡记录的都是当地民俗文化, 好像每个角落都充满着浓厚的家乡气息。团益公会、圣狮正码头、村史展览馆、历史建筑、圣狮民俗馆、圣狮公园、牌坊等等...

顺德

- ◆ **清晖园** - 广东四大经典园林之一。被评为了国家AAAA级旅游景区, 是全国重点文物保护单位。园内布局独特, 前疏后密, 前低后高, 疏而不空, 密而不塞, 建筑造型别具匠心, 开敞通透, 通过各种小空间衬托突出庭院水庭大空间。



✓ 4早餐 / 3午餐 / 4晚餐

风味餐:

- ★ 中式围餐
- ★ 客家风味
- ★ 红烧乳鸽
- ★ 黄妈妈私房菜
- ★ 烧排骨宴
- ★ 荔枝柴烧鸡
- ★ 烤肉海鲜自助火锅



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 深圳5*富苑皇冠假日套房酒店或同级 x1晚
- ✓ 中山5*威斯汀酒店或同级 x2晚
- ✓ 珠海5*皇冠假日酒店或同级 x1晚

自费项目: 宝墨园+逢简水乡游船+甜品一份【人民币250/人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Qinghui Garden
顺德清晖园



Migu Bookstore
米谷网红书店



Golden Bauhinia Square
金紫荆广场



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ HONGKONG 🚗 SHENZHEN (MOB/D)

- Old Town Central
- Golden Bauhinia Square
- Avenue of Stars

D2

SHENZHEN 🚗 DONGGUAN ZHONGSHAN (B/L/D)

- Golden Beer Shop
- Gankeng Hakka
- Songshan Lake Scenic Area

D3

ZHONGSHAN 🚗 SHUNDE PANYU 🚗 ZHONGSHAN (B/L/D)

- Shunde Qinghui Garden
- Shunfeng Park
- Huagai Road Pedestrian Street
- Fengjian Watertown Village
(Exclude Boat Trip)
- Shawan Ancient Town
- Xifang Courtyard Cultural
and Creative Industry Park
- Migu Bookstore

D4

ZHONGSHAN 🚗 ZHUHAI (B/L/D)

- Shaxi Shengshi Village
- Haitian Plank Road
- Xiangluwan City Balcony

D5

ZHUHAI 🚗 HONGKONG ✈️ DEPARTURE (B/MOB)



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Chinese Cuisine
- ★ Hakka Cuisine
- ★ Braised Pigeon Cuisine
- ★ Madame Wong's Private Kitchen
- ★ Roasted BBQ Pork Ribs
- ★ Lychee Wood Roasted Chicken
- ★ Barbeque Seafood Hotpot Buffet



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ 5* Crowne Plaza Hotel & Suites Landmark Shenzhen or similar class x 1 Night
- ✓ 5* The Westin Zhongshan Hotel & Resorts or similar class x 2 Nights
- ✓ 5* Crowne Plaza Zhuhai City Center or similar class x 1 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

HONGKONG

- ◆ **Old Town Central** - the diverse and splendid "Old Town Central" seems to be a condensed version of Hong Kong. The small block runs through Hollywood Road, the first street built in Hong Kong. It is the beginning of the city's colonial history and an excellent starting point for travelers to understand Hong Kong.
- ◆ **Golden Bauhinia Square** - located outside the Hong Kong Convention and Exhibition Centre on the Wan Chai waterfront marks the most significant occasion in Hong Kong's history.
- ◆ **Avenue of Stars** - is where Hong Kong honors important and outstanding figures in the film industry. The biggest feature is that the names and handprints of outstanding film workers left on the Hollywood Avenue of Stars are inlaid on commemorative plaques and arranged on the Avenue of Stars in chronological order.

ZHUHAI

- ◆ **Haitian Plank Road** - The landscape plank road is located at the junction of Phoenix Bay and Xianglu Bay, with a length of 375 meters and a width of 6 meters to 13.35 meters. The sea space broadens the viewing field and enriches the landscape level, fully reflecting the romantic coastal features of Zhuhai.

DONGGUAN

- ◆ **Songshan Lake Scenic Area** - The attraction is a European town built by Huawei at a cost of 10 Billion. The town is so beautiful that even from the exterior you will be fascinated by it.

PANYU

- ◆ **Xifang Courtyard Cultural and Creative Industry Park** - Creative park transformed from the original state owned agricultural and sideline products processing factory. It has been transformed to replicate the retro street scenes from the 80s and 90s. The whole park is has a lot of nice and instagrammable photo spot.

ZHONGSHAN

- ◆ **Shaxi Shengshi Village** - A visit to Shengshi Village is a must as the village has very strong element of old days village where you can learn the local culture and customs at every corner of the village. At the entrance of the village there is a big memorial archway, then you are able to visit the other attraction inside the village including the history exhibition hall, folklore museum and etc.

SHUNDE

- ◆ **Qinghui Garden** - One of the four great gardens in Guangdong. The garden has been rated as a national AAAA - level tourist attraction and is a national key cultural relic protection area. The layout of the garden is very unique as it integrates Ming and Qing dynasties culture, Lingnan ancient gardening style, Zhujiang Delta Region Watertown scenery together, as the typical representative of Lingnan gardening culture.

Optional Tour: Baomo Garden + Fengjian Watertown Village Boat Ride + Dessert [RMB250 / Person]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic is affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 澳门 MACAO ·



货币 Currency 	Macanese Pataca - MOP 澳门元 - MOP Renminbi - RMB 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 MOP = MYR 6 10 澳门元 = 马币 6 10 RMB = MYR 6.50 10 人民币 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	Macao : +853 澳门 : +853 China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type G - 品字形插头 / 3 Pin plugs 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	Macao/Hong Kong/China - No time different with Malaysia 澳门/香港/中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 31°C ~ 14°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<div style="display: flex; justify-content: space-around; align-items: center;"> <div style="text-align: center;"> A330 </div> <div style="text-align: center;"> A320 </div> </div>		

Departure Date: 出发日期: <input style="width: 100%;" type="text"/> Tour Fare: 团费: <input style="width: 100%;" type="text"/> Tipping: 小费: <input style="width: 100%;" type="text"/> Visa: 签证: <input style="width: 100%;" type="text"/>	Flight : 航班行程: <input style="width: 100%;" type="text"/> Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: <input style="width: 100%;" type="text"/> Agent Collection Fee: 旅行社代收费: <input style="width: 100%;" type="text"/> Travel Insurance: 旅行保险: <input style="width: 100%;" type="text"/> TOTAL : 总数: <input style="width: 100%;" type="text"/>
--	--

GD Partner: